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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Προς κ Πλεύρη, υπουργό υγείας
Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

301.64 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«►'Ακόυσα από τον κ Πλεύρη, τον υπουργό υγείας, να αναφέ- 
ρεται στους ευρισκόμενους σε αναστολή υγειονομικούς. Ότι 
η αναστολή θα ίσχυε ως το τέλος του 2022, αλλά τώρα σκέ
φτονται να το συζητήσουν μέσα στον Οκτώβριο. Είπε επα
κριβώς στο MEGA «Ο αρχικός σχεδιασμός ήταν ότι θα το εξε
τάσουμε τον Δεκέμβριο. Με τα δεδομένα που έχουμε τώρα εί
ναι να παρθεί η απόφαση εντός του Οκτωβρίου. Η κατεύθυν
ση που έχει πάρει η κυβέρνηση είναι ότι θα εξετάσει τα δε
δομένα της πανδημίας. Εάν τα δεδομένα δεν δικαιολογούν τη 
συνέχιση του μέτρου, θα επιστρέφουν [στο ΕΣΥ]. Εάν δικαιο
λογούν τη συνέχιση του μέτρου, θα παραμείνουν σε αναστο
λή. Η θέση που έχουμε αποφασίσει κυβερνητικά είναι ότι ακο
λουθούμε την πανδημία»
«►Τον άκουσα και πάγωσα. Στην γραμμή ΣΥΡΙΖΑ και η Νέα Δη
μοκρατία, αναλογιζόμενη τις εκλογές στο εγγύς μέλλον. Να ξε
καθαρίσω τη θέση μου, μην αρχίσουν οι γνωστοί - άγνωστοι να 
λένε εναντίον μου χαζές κουβέντες. Το ΕΣΥ ΒΕΒΑΙΑ θέλει ενί
σχυση, θέλει κι άλλο προσωπικό. Το ΕΣΥ είναι το καταφύγιο

Προς κ Πλεύρη, υπουργό υγείας
του κάθε ασθενή για να γίνει καλά. Όλοι βλέπουμε τους για
τρούς σαν θεούς. Αλλά και σαν ψηφοσυλλέκτες. Δεν είναι τυ
χαίο που σε κάθε σοβαρό ψηφοδέλτιο υπάρχουν γιατροί. Οι 
ασθενείς τους με τα ψηφοδέλτια στο χέρι προσέρχονται στα 
εκλογικά κέντρα.
«►Οι σε αναστολή ευρισκόμενοι είναι περίπου 3-4 χιλιάδες. Και 
βέβαια είναι χρήσιμοι στα διάφορα νοσο
κομεία της χώρας. Αλλο αυτό όμως και 
εντελώς άλλο η περίπτωσή τους. Δυο χρό
νια περίπου τώρα ήθελα να ήξερα τι έκα
ναν; Έριξαν ματιά σε κανένα βιβλίο να δού
νε ότι ο Γρηγόρης Πετράκος και οι διάφο
ροι ΚούΒελες, τους παρέσυραν. Αμφιβάλ
λω. Όλο σε κυνηγητό με υπουργούς και να 
κυνηγούν την Γκάγκα με φωνές φορτοεκ
φορτωτών στο λιμάνι. Καμία τεκμηρίωση 
των απόψεων τους επιστημονικά. Κραυγές, 
κατάρες και συγκεντρώσεις. Αυτούς θα 
επαναφέρουν!!!!
«►Να θυμίσω ότι ο ίδιος ο Πλεύρης πριν 14 μήνες έλεγε ότι θα 
βρεθούν εκτός ΕΣΥ ως τον Μάρτιο αν δεν εμβολιασθούν. Δυ

στυχώς από την στιγμή που ανακοίνωσε την αναστολή, άλλαζε 
συνεχώς τα χρονικά περιθώρια μετά από τα οποία θα ακο
λουθούσε ΑΠΟΛΥΣΗ, θα φτάναμε όπως πάντα συμβαίνει στην 
Ελλάδα σε αυτή την άθλια εξέλιξη. Στα παζάρια με αντάλλαγμα. 
Σε κρατάω στο ΕΣΥ αλλά να με θυμηθείς στις εκλογές. Ότι είπε 
ο Ξανθός πριν 10 μέρες για τα ίδια πρόσωπα, ο κύριος Πλεύ
ρης πλειοδότησε. Τώρα τον Οκτώβριο δήλωσε. Πλειστηριασμός 
στους ψήφους.
«► θα ρωτήσει κανείς τι κακό είναι να επιστρέφουν. Θα σας το 

πω. Είστε στο νοσοκομείο και αποφασί
ζει ο κανονικός γιατρός να σας δώσει σε 
ενέσιμη μορφή κάποιο φάρμακο. Το βλέ
πει ο περίεργος «Πετράκος» νοσηλευτής 
και αποφασίζει ότι δεν εγκρίνει αυτή την 
ένεση, το εμβόλιο. Ουπς. Μάλλον δεν συμ
φωνείτε έτσι. Αν κάποιος έμαθε να μην 
υπακούει τις ιατρικές εντολές, πολύ εύ
κολα θα το ξανακάνει.
«►Να σας πω την κατάληξη. Θα επιστρέ
φουν στο ΕΣΥ και σε κανένα χρόνο θα κά

νουν απεργία με τους υπόλοιπους γιατρούς, απεργία διάρκει
ας και θα πάρουν πίσω και τα χρήματα που έχασαν από τις ανα
στολές.. Καλημέρα σας.

ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΛΛΕΙΨΗ ΓΙ'- „ ΤΤΟΥ^
ΚΑΙ ΟΧΙ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΑΝΕΜΒΟΛ1Α*. ^^



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Τρέχει» την καθολική ένταξη των νοσοκομείων στο
«σύστημα DRG»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

431.67 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ

«Τρέχει» την καθολική ένταξη
των νοσοκομείων στο «σύστημα DRG»
Νέα βήματα για την επιχειρηματική λειτουργία και το ξήλωμα
υπηρεσιών στους ασθενείς

Μ
πορεί τα νοσοκομεία να βουλιάζουν από την έλλειψη μό
νιμου προσωπικού και κρατικών πόρων, μπορεί ασθενείς 
και εργαζόμενοι να απειλούνται να βυθιστούν στο σκοτά
δι και την παγωνιά στο όνομα «εξοικονόμησης Ενέργει
ας», όμως την ίδια στιγμή η κυβέρνηση «τρέχει» για τα επόμε
να βήματα στην ένταση της ιδιωτικοοικονομικής λειτουργίας, 

να λειτουργούν δηλαδή σαν να είναι επιχειρήσεις.
Τελευταίο «επεισόδιο» η ενημέρωση από το Κέντρο Τεκμη

ρίωσης και Κοστολόγησης Νοσοκομειακών Υπηρεσιών - Ελ
ληνικό Ινστιτούτο DRG, ότι «υποδέχεται με χαρά την ένταξη 
του Γενικού Νοσοκομείου ΕΡΥΘΡΟΣ ΣΤΑΥΡΟΣ στο νέο σύ
στημα DRG (...) το πρώτο νοσοκομείο της 1ης ΥΠΕ που υιοθε
τεί το σύστημα DRG». Είχε προηγηθεί συνάντηση εργασίας στα 
γραφεία της Διοίκησης του νοσοκομείου, «εν αναμονή της Κοι
νής Υπουργικής Απόφασης που θα εντάξει ένα σύνολο νοσοκο
μείων στο σύστημα DRG», που, όπως αναφέρεται, θα ακολουθή
σουν «το πολύ επιτυχημένο μοντέλο της 7ης ΥΠΕ», με τον Οργα
νισμό να «δεσμεύεται για ακόμη περισσότερες δράσεις προς 
την πλήρη και καθολική ένταξη όλων των νοσοκομείων της χώ
ρας στο σύστημα DRG».

Πρόκειται ουσιαστικά για την πλήρη προσαρμογή της λει
τουργίας των δημόσιων νοσοκομείων και των παρεχόμενων υ
πηρεσιών τους στους κανόνες της αγοράς, βάζοντας στο περι
θώριο τις ανάγκες υπηρεσιών Υγείας του λαού, με στόχο τη ρα
γδαία μείωση των κρατικών δαπανών για την Υγεία, τη μετα
φορά του κόστους μέσω των ασφαλιστικών εισφορών στις τσέ
πες των ασθενών και τον περιορισμό του κόστους λειτουργί
ας των νοσοκομείων.

«Το πετυχημένο μοντέλο της 7ης ΥΠΕ», που επικαλείται η κυ
βέρνηση, αντανακλάται ήδη στο στενό μαρκάρισμα του ιατρονο- 
σηλευτικού προσωπικού να απεμπολήσει τα επιστημονικά κρι
τήρια και να ασκεί την ιατρική με όρους εισπράκτορα και ταμία, 
καθώς το σύστημα DRG θα καταγράφει πόσο στοιχίζουν κάθε 
εργαζόμενος, κάθε ασθενής, μια χειρουργική επέμβαση, κά
θε ιατρική πράξη, τα υλικά που χρησιμοποιούνται κ.ά. Με λί
γα λόγια, είναι σύστημα που συμβάλλει καθοριστικά στη λειτουρ
γία με τη λογική του «κόστους» στις κλινικές των νοσοκομείων.

Ηδη η εφαρμογή τους σε μια σειρά χώρες «με προηγμένο σύ
στημα Υγείας» αντανακλάται στη λειτουργία των νοσοκομείων α
ποκλειστικά με ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια, δηλαδή πάση θυσία 
μείωση του κόστους και αύξηση του κέρδους, με μέτρα για τα μη 
κερδοφόρα τμήματα (π.χ. μείωση θέσεων ιατρικού και νοσηλευ
τικού προσωπικού, μη κάλυψη κενών θέσεων, μη πληρωμή υπε
ρωριών, πιέσεις από τον διευθυντή του εκάστοτε τμήματος για 
γρηγορότερη κίνηση των ασθενών κ.λπ.). Υπενθυμίζεται ότι στη 
Γαλλία έκλεισαν μαιευτικές κλινικές των δημόσιων νοσοκο
μείων που πραγματοποιούν λιγότερο από 300 τοκετούς ετησί-

ως, χειρουργικές κλινικές, οι οποίες οφείλουν να πραγματο
ποιούν περισσότερες από 1.500 πράξεις ετησίως, θεωρώντας 
ότι κοστίζουν υπερβολικά ακριβά. Στην Αγγλία, οι κλίνες στα 
δημόσια νοσοκομεία έχουν μειωθεί κατά 4.000.

Προσλήψεις ακτινολόγων απαιτούν 
στο Ογκολογικό Νοσοκομείο Κηφισιάς

Σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας προχώρησαν χτες το πρωί οι 
εργαζόμενοι του Γενικού Ογκολογικου Νοσοκομείου Κηφισιάς 
«Αγιοι Ανάργυροι», με πρωτοβουλία του Σωματείου Εργαζομένων 
διεκδικώντας άμεση προκήρυξη μόνιμων θέσεων ιατρών ακτινο
λόγων στο τμήμα του αξονικού, άμεσες προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού και μονιμοποίηση των συμβασιούχων ειδικά στα τμήμα
τα που έχουν φτάσει στα όρια της λειτουργίας τους, καμιά υπέρ
βαση του πλαφόν εφημέρευσης για τους ακτινολόγους, όπως και 
για κανέναν άλλον εργαζόμενο του νοσοκομείου.

Οπως υπογραμμίζει το Σωματείο, από τον Ιούλη του 2022 έ
χει επισημανθεί ότι η έλλειψη ιατρών του αξονικού οδηγεί σε 
αδυναμία κάλυψης των εφημεριών του μήνα. Πραγματοποιού
νται δε γενικές, πρωινές και εσωτερικές εφημερίες χωρίς την 
κάλυψη αξονικού. Ενώ το νοσοκομείο συμμετέχει στο πρόγραμ
μα γενικών εφημεριών του Λεκανοπεδίου για όλο το φάσμα περι
στατικών: Για ογκολογικό, παθολογικά, χειρουργικά, ορθοπεδικά 
που πολύ συχνά χρήζουν αξονικής τομογραφίας σε επείγουσα βά
ση προκειμένου για την έγκαιρη διάγνωση και άρα τη θεραπεία.

Ακόμη και χτες η διοίκηση της 1ης ΥΠΕ αρνήθηκε να συναντη
θεί με το Σωματείο Εργαζομένων, ενώ κάτω από την πίεση της κι
νητοποίησης ανακοινώθηκε η μετακίνηση δύο γιατρών - ακτινολό
γων από άλλα εξίσου υποστελεχωμένα νοσοκομεία. Οι εργαζόμε
νοι απαντούν ότι πρόκειται για μπαλώματα που όχι μόνο δεν λύνουν 
το πρόβλημα, αλλά το διαιωνίζουν, και προσανατολίζονται σε νέες 
κινητοποιήσεις απαιτώντας την άμεση προκήρυξη μόνιμων θέσε
ων ακτινολόγων και κάλυψη όλων των κενών οργανικών θέσεων.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Συγκέντρωση σήμερα για την άρση αναστολών
εργασίας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

60.32 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συγκέντρωση σήμερα
για την άρση αναστολών εργασίας

Σήμερα, Πέμπτη, στις 9 το πρωί, θα πραγματοποιηθεί συ
γκέντρωση έξω από το Συμβούλιο της Επικράτειας, όπου εκ- 
δικάζεται για δεύτερη φορά η προσφυγή της ΠΟΕΔΗΝ για άρ
ση των αναστολών εργασίας.

Υπενθυμίζεται ότι η κυβέρνηση με πρόσχημα την προστα
σία της δημόσιας υγείας έθεσε την 1/9/2021 σε αναστολή ερ
γασίας χιλιάδες εργαζόμενους στο δημόσιο σύστημα Υγείας. 
Λαμβάνουν μηδενικό μισθό, ενώ το Διοικητικό Εφετείο τούς έ
χει δικαιώσει σε ό,τι αφορά την καταβολή του 50% του μισθού 
τους, όπως προβλέπεται από το πειθαρχικό δίκαιο των δημο
σίων υπαλλήλων.



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Περιορίστηκαν οι κλίνες Covid στα νοσοκομεία
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

163.61 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Περιορίστηκαν 
οι κλίνες Covid 
στα νοσοκομεία

Μπορεί τις τελευταίες εβδομάδες να κα- 
ταγράφεται αύξηση κρουσμάτων και 1 
στους 4 που κολλάει τώρα κορονοϊό να έχει 
ξαναπεράσειτον ιό και παλιότερα, ωστόσο 
έχει αλλάξει πολύ η δυναμική στις απλές 
κλίνες Covid των νοσοκομείων και υπάρ
χουν πλέον άδεια κρεβάτια.

Σε μεγάλα νοσοκομεία της χώρας, σύμφω
να με πληροφορίες της «Political», έχει γίνει 
περιορισμός των κλινών από τον Ιούνιο. Για 
παράδειγμα, το Νοσοκομείο «Γεώργιος Γεν- 
νηματάς» είχε 200 κλίνες Covid σε περίοδο 
έξαρσης, τις μείωσε τον Ιούνιο στις 100 και 
πλέον έχει 50 - και αυτές πάλι είναι στην ευ
χέρεια της διοίκησης να τις διαθέσει για 
χρήση σε άλλα νοσήματα βάσειτων αναγκών 
του νοσοκομείου. Το Θριάσιο είχε 60-70 κλί
νες Covid, τις μείωσε στις 45 και τώρα έχει 
αφήσει 32. Η μεγάλη λίστα χειρουργείων, 
που οφείλεται και στην έλλειψη αναισθησιο- 
λόγων αλλά και στο γεγονός ότι έμειναν πίσω 
εκατοντάδες χειρουργεία λόγω πανδημίας, 
διαφέρει από νοσοκομείο σε νοσοκομείο και 
από ειδικότητα σε ειδικότητα. Για παράδειγ
μα, το «Π Γεννηματάς» έχει μια καλή ροή στα 
χειρουργικά αλλά αναμονή στα οφθαλμολο- 
γικά. Η αναπληρώτρια υπουργός Υγείας Μίνα 
Γκάγκα μιλώντας στα «Παραπολιτικά» άφησε 
ανοιχτό το ενδεχόμενο να επιστρέφουν οι 
ανεμβολίαστοι υγειονομικοί νωρίτερα πίσω 
στα πόστα τους, ακολουθώντας το παράδειγ
μα άλλων κρατών που ήδη το έχουν κάνει, 
εκτιμώντας και τα επιδημιολογικά δεδομένα 
που έχουν αλλάξει.

Κατερίνα Παπακωστοπούλου



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η Ματινα Παγώνη "αδειάζει" την κυβέρνηση: "Οι
ανεμβολίαστοι υγειονομικοί πρέπει να επιστρέφουν στ
...

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

234.64 cm² Κυκλοφορία: 2090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
Η Μ ατινα Παγώνη
"αδειάζει" την
κυβέρνηση: 

j "Οι ανεμβολίαστοι

I
 υγειονομικοί πρέπει 

να επιστρέφουν 
στις δουλειές τους"

J

Η
 πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ, Ματί- 
να Παγώνη, κατά τη διάρ
κεια τηλεοπτικής της συνέ

ντευξης, χθες το πρωί, δήλωσε 
πως "οι ανεμβολίαστοι υγειονομι
κοί πρέπει να επιστρέφουν στις 
δουλειές τους και πιέζουμε πολύ 
καιρό γι’ αυτό", "αδειάζοντας" επί 
της ουσίας την κυβέρνηση η οποία 
εμμονικά και εκδικητικά τους κρα- 
τάει σε αναστολή!
Όλα αυτά και ενώ τα περισσότερα 
μέτρα κατά του κορωνοϊού έχουν 
καταργηθεί, ενώ η πανδημία για 
τον υπόλοιπο πλανήτη έχει πάψει 
να υφίσταται.
Άρα για ποιο λόγο η κυβέρνηση 
Μητσοτάκη διατηρεί σε καθεστώς 
"μη βιολογικής επιβίωσης" χιλιάδες 
υγειονομικούς, στερώντας τους μι
σθούς και ασφαλιστική κάλυψη; 
Είναι για λόγους εκδίκησης επειδή 
οι άνθρωποι αυτοί αψήφησαν την 
κυβερνητική εντολή να γίνουν με 
το έτσι θέλω "πειραματόζωα" και 
να εμβολιαστούν με πειραματικά 
σκευάσματα όπως τα εμβόλια κατά 
του κορωνοϊού.
Συνολικά πρόκειται για περίπου 
6.000 άτομα τα οποία έχουν αντι
μετωπίσει σοβαρό βιοτικό πρόβλη
μα τα ίδια και οι οικογένειές τους. 
Η κα Παγώνη μιλώντας για τη γρί
πη, ανέφερε ότι ήδη από το καλο
καίρι σημειώθηκαν πολλά κρού
σματα, ενώ τόνισε ότι, λόγω του ό
τι φέτος το χειμώνα δεν θα υπάρ
χουν μάσκες, ο εμβολιασμός κρίνε- 
ται υποχρεωτικός.
Η γρίπη είναι σε έξαρση από τα μέ
σα Δεκεμβρίου μέχρι το πολύ και 
μέχρι τέλος Μαρτίου, κάτι που, ό
πως είπε, κάνει ιδανικό για εμβο
λιασμό το διάστημα τέλος Οκτω
βρίου με αρχές Νοεμβρίου.
Όσο για τον κορωνοϊό, παραδέ
χθηκε πως υπάρχει αύξηση των 
κρουσμάτων και των νοσηλειών. 
Τέλος, σε ερώτηση για τους αιφνί
διους θανάτους, απάντησε ότι, 
"πρόκειται για άτομα διαφόρων η
λικιών, με διάφορα υποκείμενα νο
σήματα, που πρέπει να ομαδοποιη- 
θούν", γιατί λόγω της πανδημίας 
και των εμβολίων, "ο καθένας μπο
ρεί να λέει ό,τι θέλει" και για το λό
γο αυτόν, πρέπει να υπάρχει έρευ
να, για να δοθούν απαντήσεις και 
να εφησυχάσει ο κόσμος.
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1  Μπαράζ κινητοποιήσεων στην Υγεία κατά της
κυβέρνησης

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1742.37
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υγ
εία

 σ
ε δ

ιά
λυ

ση Μπαράζ 
κινητοποιήσεων 
στην Υγεία κατά 
της κυβέρνησης
Μετά τις κινητοποιήσεις και τις διαμαρτυρίες 
γιατρών και εργαζομένων του Παίδων 
«Αγία Σοφία», του Γενικού Ογκολογικού 
Νοσοκομείου Κηφισιάς «Άγιοι Ανάργυροι», 
της ΠΑΝΣΥΕΡ και της ΓΊΟΠΟΚΠ, 
σε συγκέντρωση καλεί και η ΓΊΟΕΔΗΝ 
έξω από το Συμβούλιο της Επικράτειας 
και δίνει αγωνιστικό ραντεβού 
με τους υπόλοιπους υγειονομικούς 
για τις 20 Οκτωβρίου

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

0
ερμό είναι το φθινόπωρο στον 
χώρο της Υγείας, καθώς οι κινη
τοποιήσεις των υγειονομικών 
ενάντια στην κυβερνητική πολ ι- 
ιική είναι συνεχείς.Έπειτα από πολλές συ
γκεντρώσεις σε νοσοκομεία της περιφέρει

ας και τις δράσεις των γιατρών του Παίδων 
«Αγία Σοφία», τη σκυτάλη πήραν χθες οι 
εργαζόμενοι στο ογκολογικό νοσοκομείο 
«Άγιοι Ανάργυροι», οι εργαζόμενοι του 
ΕΟΠΥΥ και το προσωπικό Οργανισμών 
Κοινωνικής Πολιτικής.

Σοβαρή υποστελέχωση στους 
«Αγίους Αναργύρους»

Το Σωματείο Εργαζομένων του Γενικού 
Ογκολογικού Νοσοκομείου Κηφισιάς 
«Άγιοι Ανάργυροι» διαμαρτυρήθηκε χθες 
με αφορμή «τη δυσλειτουργική και επι
σφαλή κατάσταση εφημέρευσης του νοσο
κομείου μας, με επίκεντρο τη σοβαρή έλ
λειψη ιατρών ακτινολόγων και την ανε
παρκή λειτουργία των τμημάτων του Ακτι
νολογικού και του Αξονικού, τμημάτων ζω
τικών για τα επείγοντα και νοσηλευόμενα 
περιστατικά» όπως αναφέρει.

Συγκεκριμένα, το σωματείο τονίζει πως 
«από τον Ιούλιο του 2022 έχει επίσημαν- 
θεί τόσο από το σωματείο μας όσο κα ι από

τους ίδιους τους ιατρούς του τμήματος 
προς τις αρμόδιες Αρχές ότι η έλλειψη ια
τρών του αξονικού οδηγεί σε αδυναμία κά
λυψης των εφημεριών του μήνα. Πραγμα
τοποιούνται δε γενικές, πρωινές και εσω
τερικές εφημερίες χωρίς την κάλυψη αξο
νικού». Το νοσοκομείο συμμετέχει στο 
πρόγραμμα γενικών εφημεριών του Αεκα- 
νοπεδίου για όλο το φάσμα περιστατικών: 
γιαογκολογικά, παθολογικά, χειρουργικά, 
ορθοπεδικά, που πολύ συχνά χρήζουν 
αξονικής τομογραφίας σε επείγουσα βάση. 
«Πόσο μάλλον όταν μιλάμε για ένα νοσο
κομείο που κατεξοχήν υποδέχεται ογκο- 
λογικά περιστατικά, που έχουν αυξημένη 
νοσηρότητα» σημειώνουν οι εργαζόμενοι. 
Μάλιστα, αρκετά περιστατικά που προ- 
σήλθαν στα ΤΕΠ με άμεση ένδειξη επεί
γουσας αξονικής τομογραφίας, χρειάστη
κε να διακομιστούν σε άλλο εφημερεύον 
Ακτινολογικό, με καθυστερήσεις λόγω της 
υπερφόρτωσης του ΕΚΛΒ που άγγιξαν 
και τις 7 ώρες.

Ο ι εργαζόμενοι των «Αγίων Αναργύρων» 
απαιτούν από το υπουργείο Υγείας, την 1η 
ΥΠΕ και τη διοίκηση του νοσοκομείου άμε
ση συνάντηση με τους εργαζόμενους, άμεση 
προκήρυξη μόνιμων θέσεων ακτινολόγων, 
άμεσες προσλήψεις μόνιμου προσωπικού 
και μονιμοποίηση των συμβασιούχων, κα
μία υπέρβαση του πλαφόν εφημέρευσης, 
επαναφορά του νοσοκομείου στο προηγού

μενο σύστημα εφημέρευσης και επίταξη 
ακτινολόγων ιδιωτικού τομέα.

Οχι στη διάλυση και ιδιωτικοποίηση 
ίου ΕΟΠΥΥ

Συγκέντρωση στο υπουργείο Υγείας πραγ
ματοποίησαν χθες ο Πανελλήνιος Σύλλογος 
Εργαζομένων του ΕΟΠΥΥ (ΠΑΝΣΥΕΡ) και 
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Προσωπικού 
Οργανισμών Κοινωνικής Πολιτικής (ΠΟ- 
ΓΙΟΚΠ).Όπως επισημαίνει ο ΠΑΝΣΥΕΡ, η 
συρρίκνωση των περιφερειακών δομών του 
ΕΟΠΥΥ με τη μετατροπή 14 Περιφερειακών 
Διευθύνσεων (ΠΕΔΙ) σε Αυτοτελή Τμήμα
τα, την κατάργηση συνολικά 107 τμημάτων 
στη συντριπτική πλειονότητα των ΠΕΔΙ και 
το κλείσιμο 5 αποκεντρωμένων γραφείων 
αποτυπώνει τη σαφή κατεύθυνσιι αποδυνά- 
μωσης του Οργανισμού και οριστικής υπο- 
βάθμισης του έργου του και της προσφοράς 
στους ασφαλισμένους.

Ο σύλλογος προτείνει οι πληρωμές των πα
ροχών τοο Οργανισμού καί των ασφαλισμέ
νων να γίνονται κυκλικά από τις ΠΕΔΙ, ώστε 
να μην πληρώνονται οι ίδιοι πάροχοι κάθε 
μήνα. Παράλληλα, ζητάει τη μετατροπή των 
τμημάτων Φαρμακευτικής σε τμήματα δια
σφάλισης ποιότητας, αξιολόγησης και ελέγ
χου παροχών, όπου οι ΠΕΔΙ θα αξιολογούν 
και θα ελέγχουν τους παρόχους χωρικής αρ
μοδιότητας τους. Προτρέπει σε σύσταση επι
τροπών ενστάσεων παροχών και ασφαλισμέ

νων σε κάθε ΠΕΔΙ πο υ θα λε ιτουργούν με ε ο
θόνη των διευθυντών των ΠΕΔΙ. Επίσης, ο 
συντονισμός των πληρωμών, ελέγχου/αξιο
λόγησης και εξέτασης των ενστάσεων να γί
νεται από τους συντονιστές των ΠΕΔΙ σε συ
νεργασία με την κεντρική διοίκηση. Τέλος, 
απαιτεί τη διατήρηση της δυνατότητας ο Ορ
γανισμός· να διαθέτει ένα φαρμακείο ανά νομό 
και ίδρυση αυτών σταδιακά, ανάλογα με τη 
δυνατότητα πρόσληψης φαρμακοποιών. Πα
ράλληλα, όπως υπογραμμίζει η ΠΟΠΟΚΠ, η 
διατήρηση των περιφερειακών δομών του 
ΕΟΠΥΥ είναι αδιαπραγμάτευτη, με παράλ
ληλη ουσιαστική αναβάθμιση του ρόλου τους.

Τα επόμενα ραντεβού
Σήμερα στις 9 π.μ. η ΠΟΕΔΗΝ καλεί σε 

συγκέντρωση έξω από το Συμβούλιο της 
Επικράτειας, καθώς εκδικάζεται για δεύτε
ρη φορά π προσφυγή της ΠΟΕΔΗΝ για 
άρση των αναστολών εργασίας στο ανεμβο- 
λίαστο προσωπ ικά. Το μεγάλο ραντεβού των 
υγειονομικών είναι προγραμματισμένο για 
τις 20 Οκτωβρίου, όταν και θα πραγματο
ποιηθεί η πανυγειονομική απεργία «για να 
έχει ο λαός μας την Υγεία που του αξίζει στον 
2Ιο αιώνα», όπως τονίζει η Ομοσπονδία 
Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλά
δος (ΟΕΝΓΕ). Παράλληλα, οι ενώσεις νο
σοκομειακών γιατρών καλούν οε μαζική 
συμμετοχή στην πανελλαδική πανεργατική 
απεργία στις 9 Νοεμβρίου.
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